
Nu er der jo ikke gået så længe siden sidste forsamling, 

I den periode har vi i bestyrelsen haft travlt med at få sat os ind i systemer og få ændre i div rettigheder og 
digitale adgange. 

I den forbindelse, vil jeg på vegne af bestyrelsen gerne sige en stor tak til de tidligere bestyrelses 
medlemmer for al den hjælp de har give os, det gælder Annie som har hjulpet os godt på vej mens vi stadig 
ikke har haft adgang til alt, også en tak til revisor for at sætte Martin ind i regnskabet, bank osv. Også en tak 
til Jens for at hjælpe os med web, FB osv. Det er meget værdsat 

Vi har en ambition om at vi vil prøve at samle vores erfaring til fremtidige medlemmer 

 

Al denne aktivitet har været meget rettet indad i forening, så der har ikke været så meget nyt fra os.  

Derfor skal der også lyde en tak til Fastelavnsholdet for at arrangerer og en tak til Charlotte for at holde 
vores lokale politikere i ørene under kommunalvalget sådan at de med selvsyn kunne se vores trafik 
udfordringer 

V håber at vi kan kigge lidt mere ud i den kommende periode både i grundejerforeningen og på kommune, 
div råd osv 

Resten af begivenhederne kommer vi ind på efterhånden som vi kommer gennem agendaen 

 

/Henrik Edvardsen, Formand grundejerforeningen Harrestrup Villakvarter 
 

 

 

 


